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Protokół Nr XXX/2017 

z sesji Rady Gminy Tereszpol z dnia 26 maja 2017 roku 

 

Sesja Rady Gminy Tereszpol rozpoczęła się o godzinie 1600 w sali konferencyjnej budynku Urzędu 

Gminy Tereszpol, ul. Długa 234.  

W sesji udział wzięli radni  (załącznik nr 1 do protokołu): 

1. Cielica Anna 

2. Gnida Janusz - spóźniony 

3. Kołodziej Teresa 

4. Litwin Wiesława 

5. Maciocha Andrzej 

6. Nieczaja Tadeusz  

7. Oleszczak Kazimierz 

8. Oszmaniec Ewa  

9. Rogala Mieczysław 

10. Sitarz Stanisław 

11. Skubisz Sławomir 

12. Szpot Stanisław  

13. Szydełko Leszek  

14. Wójcik Zdzisław  

 

Radny nieobecny 

1. Jan Lesiak 

Sołtysi (załącznik nr 2 do protokołu): 

1. Sołtys wsi Tereszpol-Zaorenda- Jan Pięciurek 

2. Sołtys wsi Lipowiec – Janusz Gnida 

3. Sołtys wsi Tereszpol-Zygmunty – Piotr Lewandowski 

4. Sołtys wsi Tereszpol-Kukiełki - Jan Kukiełka 

5. Sołtys wsi Szozdy – Ryszard Pokrywka 

6. Sołtys wsi Panasówka – Zygmunt Litwin 

Zaproszeni goście (załącznik nr 3 do protokołu): 

1. Wójt Gminy – Jacek Pawluk 

2. Zastępca Wójta – Marek Kulik 

3. Sekretarz Gminy – Maria Skóra 

4. Skarbnik Gminy – Stanisława Kapuśniak 

5. Dyrektor BPGT – Magdalena Marzec 

6. Radca prawny – Marcin Zimak 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX Rady Gminy Tereszpol. 

4. Informacje o bieżącej działalności sołtysów. 

5. Informacja Wójta o bieżącej działalności. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

z wykonania budżetu gminy Tereszpol za 2016 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Tereszpol. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych  
w miejscowości Panasówka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski, oświadczenia radnych i zaproszonych gości. 

13. Zamknięcie obrad Rady Gminy Tereszpol. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Obrady XXX sesji Rady Gminy Tereszpol otworzył Przewodniczący Rady Gminy Tereszpol Stanisław 

Sitarz. Powitał wszystkich radnych, Wójta ze sztabem urzędników, Dyrektora biblioteki, sołtysów. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. Radny Lesiak oraz radny Gnida 

nie informowali mnie o nieobecności, więc powinni dotrzeć. Quorum jest osiągnięte, więc obrady 

będą prawomocne.  

Ad. 2 

Wnioski do porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszyscy radni dostali w terminie porządek obrad oraz 

materiały na sesję, następnie poprosił radnych lub wójta o wnioski do porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił wniosków, więc Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie: kto jest za 

przyjęciem porządku obrad? – w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX Rady Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po sporządzeniu protokołu naniósł małe poprawki, 

następnie radni otrzymali go drogą e-mailową w celu zapoznania się z treścią. Protokół dostępny był 
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także w biurze rady oraz przed sesją wyłożony do wglądu. Poprosił radnych o zgłaszanie uwag do 

protokołu. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie:  kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XXIX? – 

w  głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za – 13  

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4 

Informacje o bieżącej działalności sołtysów 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił sołtysów o przedstawienie krótkiej informacji ze swojej 

działalności. 

Sołtys wsi Tereszpol-Zygmunty Piotr Lewandowski - w tym miesiącu zbierałem opłaty śmieciowe 

oraz podatki. Nie wszyscy wiedzą, że termin opłat za śmieci jest do 15 maja razem z podatkiem. 

Wszyscy myślą, że do czerwca. Wójt w Tereszpolu-Zygmuntach będzie realizował inwestycje, więc 

wszystko jest na dobrej drodze. 

Sołtys wsi Tereszpol-Zaorenda Jan Pięciurek poinformował, że aktualnie zebrał drugą ratę podatków 

oraz opłat za śmieci. Podziękował Wójtowi za prace porządkowe przy remizie, posadzenie drzew i 

krzewów ozdobnych. Na obchodach 90-lecia OSP teren ładnie wyglądał. Studzienki w chodniku 

zostały wyrównane. 

Sołtys wsi Tereszpol-Kukiełki Jan Kukiełka – podatki i śmiecie w części zebrałem. Ludzie myślą, że za 

śmiecie płacimy do czerwca. 

Sołtys wsi Szozdy Ryszard Pokrywka poinformował, że podatki zostały zebrane i rozliczone. 

Podziękował wójtowi za wykonanie szosy oraz urządzenie terenu koło przystanku. 

Sołtys wsi Panasówka Zygmunt Litwin poinformował, że podatki zostały zebrane, kilka osób jeszcze 

nie zapłaciło za śmiecie, reszta jest rozliczona.  

Na salę obrad wszedł radny Janusz Gnida. 

Sołtys wsi Lipowiec Janusz Gnida – dzisiaj wykonywaliśmy prace w Lipowcu, pomagałem 

pracownikom gospodarczym, bo brakowało ludzi do jazdy sprzętem. Prośba, aby lepiej planować 

urlopy, nie udzielać z dnia na dzień. Zaplanowane są prace, a później okazuje się, że brakuje 

pracowników. 

Przewodniczący Rady Gminy  podziękował sołtysom za przedstawienie informacji.  
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Ad. 5 

Informacja Wójta o bieżącej działalności 

Wójt Gminy Jacek Pawluk przedstawił informację z bieżącej działalności. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo w okresie ostatniego miesiąca na 

terenie gminy wykonano następujące zadania:  

1) Prowadzono koszenie traw na wszystkich boiskach sportowych z terenu gminy Tereszpol, tereny 

przyległe do Urzędu Gminy, punkty widokowe oraz pobocza drogowe. Wykonano odkrzaczanie 

nasypu kolejowego przy targowisku, na terenie starej mleczarni i terenu za starą szkołą. 

2) W miejscowości Tereszpol-Zygmunty na odcinku około 1 km przeprowadzono niwelację wygonu 

prowadzącego od drogi powiatowej w kierunku miejscowości Szozdy do końca wygonu. Prace 

polegały na przecince zakrzaczeń oraz niwelacji gruntu. Na drodze gminnej koło Pana Golca 

przeprowadzono wznowienie granic drogi. 
3) W miejscowości Szozdy została wykonana droga asfaltowa na odcinku 1,6 km wzdłuż torów 

kolejowych. Zadanie polegało między innymi na niwelacji skarp torowiska, formowaniu poboczy, 

wykonaniu podbudowy z kruszywa oraz ułożeniu dwóch warstw z masy bitumicznej. Na całym 

odcinku drogi od Urzędu Gminy do miejscowości Szozdy przeprowadzono odkrzaczanie poboczy. 

4) W miejscowości Bukownica zakończono asfaltowanie około 0,7 km odcinka drogi gminnej.  

W chwili obecnej trwają prace umacniania poboczy. Do końca miesiąca czerwca br. prace na tym 

odcinku zostaną zakończone. Z funduszu sołeckiego w tej samej miejscowości została wykonana 

i zainstalowana altanka. W najbliższych miesiącach własnym sumptem urządzimy teren 

przylegający do tego miejsca. 

5) W miejscowości Tereszpol-Zaorenda przeprowadzono odkrzaczanie wygonu Szeptuchowego na 
odcinku ponad 3 km. Także w tej samej miejscowości przy remizie OSP umocniono skarpy, 

dokonano nasadzeń zakrzewień, zniwelowano zjazdy, naprawiono nawierzchnie przed 

budynkiem. 

6) W miejscowości Tereszpol-Kukiełki zakończono urządzanie terenu przyległego do szkoły 

polegające na urządzeniu parkingu, urządzeniu nasadzeń krzewów, wykonaniu deptaka  

w kierunku stadionu. Z kolei za remizę OSP w Tereszpolu-Kukiełkach nawieziono ziemi, która 

posłuży do podbudowy drogi gminnej. Na końcu zabudowań w miejscowości Tereszpol-Kukiełki 

wykonano część prac związanych z urządzeniem terenu przy zabytkowej przydrożnej kapliczce. 

7) W miejscowości Lipowiec wykonano montaż ogrodzenia szkoły. Zniwelowano teren przylegający 

do szkoły. Na terenie punktu widokowego wykonano część prac ziemnych i brukarskich w celu 
urządzenia Miejsca Obsługi Rowerowej. 

8) W miejscowości Tereszpol-Zaorenda przeprowadzono oczyszczanie części chodnika przy drodze 

powiatowej. 

9) Gmina podpisała porozumienie z firmą AMBRA w sprawie organizacji Rajdu Gwieździstego na 

terenie Gminy Tereszpol, w ramach którego otrzyma wsparcia finansowego zakupu działki 0,5 ha 

przy wzgórzu Polak opiewające na kwotę 6 tys. zł. 

10) Gmina Tereszpol złożyła wniosek do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na remont drogi 

prowadzącej do pól na odcinku 1 km od miejscowości Tereszpol-Zaorenda w kierunku 

miejscowości Szozdy. 
11) Gmina także sfinansowała i była organizatorem wyjazdu dzieci ze szkoły w Tereszpolu-

Zaorendzie i Tereszpolu-Kukiełkach do Chełma na Klub Młodych Odkrywców. Wyjechało około 

60 uczniów. 

12) W miejscowości Panasówka poprawiono zjazd z drogi wojewódzkiej na drogę gminną przy 

blokach oraz rozpoczęto prowadzenie prac związanych z odkrzaczanie i urządzeniem działki 

przyległej do wzgórza Polak. 
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13) W ramach przebudowy drogi w m-ści Szozdy na tym samym ciągu drogowym wykonano 

dodatkowo odcinek 100 m drogi w m-ści Tereszpol-Zaorenda o nawierzchni mineralno-

bitumicznej z utwardzeniem poboczy oraz uzupełniono największe ubytki w asfalcie na tym 

odcinku. 

14) W ramach porozumienia z PKP PLK pozyskano nieodpłatnie ponad 600 ton odsiewki (tłucznia) z 

modernizacji linii kolejowej z przeznaczeniem na remont dróg dojazdowych do gruntów rolnych. 

15) Gmina Tereszpol otrzymała dofinansowanie Programu Ograniczania Przestępczości  

i Aspołecznych Zachowań RAZEM BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na kwotę 95 175,00 zł. 

W chwili obecnej trwają konsultacje dotyczące harmonogramu działań. Mamy nadzieję, że 
środki będą uruchomione do połowy czerwca. 

16) Rozstrzygnięto przetarg na budowę chodnika przy drodze powiatowej w miejscowościach: 

Tereszpol-Kukiełki, Tereszpol-Zygmunty. Koszt wykonania inwestycji to kwota 176 tys. zł. 

17) W miejscowości Tereszpol-Zygmunty, na Zacharcie udrożniono rów na odcinku 100 m od 

sadzawki. 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania radnych 

Radny Szpot – wyboje na drodze Bukownica-Tereszpol trzeba naprawić. 

- w odpowiedź na interpelację z poprzedniej sesji otrzymałem odpowiedź, że właściciele działek 

prywatnych mają obowiązek sprzątania terenu. Zgłaszając interpelację chodziło mi o uprzątnięcie 

śmieci przy drogach gminnych i powiatowych  

Radny Oleszczak – drogą od wygonu Szeptuchowego w stronę Panasówki, na  tzw. Zagumienkach nie 

można przejechać, jest tam ogromne błoto. 

Radny Skubisz – na drodze Zagumienki w drugą stronę są dwa duże doły, trzeba tam nawieźć tłucznia 

i wyrównać  

- na ulicy Polnej jest dużo dołków trzeba drogę wyrównać, żeby mieszkańcy mieli dobry dojazd 

Radny Wójcik – otrzymałem pisemną odpowiedź na interpelacje z poprzedniej sesji dotyczącą 

naprawy dachu na szkole w Lipowcu. Od roku czasu mówiłem Wójtowi, że trzeba dach poprawić bo 

przecieka. Pan wójt mówił, że będzie to zrobione tylko później. Teraz otrzymałem odpowiedź, że 

naprawą dachu powinien zająć się zarządca budynku, czyli Dyrektor szkoły lub kierownik filii. Dobrze 

wójt wie, że szkoła sama nie jest w stanie wykonać naprawy dachu, nikt nie ma uprawnień do pracy 

na tak dużej wysokości. Nie ma też funduszy, żeby wynająć firmę, która przyjedzie ze zwyżką i dokona 

naprawy. Natomiast przy szkole w Kukiełkach gmina wykonuje parking. W uchwale budżetowej 

zdjęto pieniądze na ogrodzenie szkoły, więc środków na remonty w budżecie gminy nie ma.  

 W odpowiedzi na drugą interpelacje Wójt napisał, że prace na drodze powiatowej zostały 

zakończone. Kilkakrotnie zwracałem uwagę na udrożnienie przepustu koło Psiuka. Przepust koło tzw. 

piaskownicy stał się zaporą, woda płynąca od strony Lipowca podpływa tam i zatrzymuje się.  Wygląd 

tego miejsca świadczy o tym, że prace do końca nie są zakończone.  

Radny Szydełko – w Kukiełkach naprzeciwko Pana Kozyry jest droga polna, podczas ostatnich 

opadów deszczu podtopiło dom pana Marca. Proszę o utwardzenie drogi. 
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Radna Oszmaniec – sprawę zgłosił Pan Tomasz Szeptuch właściciel piekarni, który już kilkakrotnie 

poniósł straty z powodu braku dostaw wody. Prosi o informowanie, kiedy będzie przerwa w dostawie 

wody. 

Otrzymane odpowiedzi na interpelacje dają nadzieję, niemniej wszystkie sprawy są w toku. Mam 

prośbę, żeby sprawy na które wójt ma wpływ nie ciągnęły się, tylko nadać im szybszy bieg i nie 

zwlekać z ich realizacją. 

Radna Litwin – ponawiam prośbę z komisji o przycięcie żywopłotu przy przystanku autobusowym  

w Panasówce, chodzi o bezpieczeństwo dzieci. 

Przewodniczący Rady Gminy – droga polna w kierunku Roztoczańskiego Parku Narodowego została 

poprawiona, jednak droga Topolecka jest w złym stanie, trzeba wznowić granice i ją poprawić  

- koło przystanku w Zygmuntach trzeba nawieźć urobek ziemi i posadzić drzewa ozdobne. 

Wójt – większość wymienionych interpelacji  zaplanowaliśmy  do realizacji w najbliższym czasie. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego z wykonania 

budżetu gminy Tereszpol za 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni w terminie otrzymali Sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok. Na komisjach Pani Skarbnik szczegółowo omówiła 

sprawozdanie. 

Poinformował, że podjęcie uchwały będzie przebiegało w następującej kolejności: 

• zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok 

• zapoznanie z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tereszpol nt. sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok 

• przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol 

• dyskusja 

• podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Tereszpol z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr RIO-Z-I-0034/43/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z dnia 20 kwietnia 2017 roku pozytywnie opiniującą roczne sprawozdanie 

Wójta Gminy Tereszpol z wykonania budżetu gminy za rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Nieczaja odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Tereszpol z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy Tereszpol na temat 

wykonania budżetu za rok 2016. 
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Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa komisja pozytywnie 

opiniuje uchwałę.  

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia komisja wydała pozytywną opinię 

projektu uchwały. 

Przewodniczący poprosił radnych o dyskusję.  

Radni dyskusji nie podjęli, więc Zastępca Przewodniczącego Andrzej Maciocha odczytał projekt 

uchwały. Następnie Przewodniczący poddał ją pod głosowanie: kto jest za przyjęciem uchwały  

w brzmieniu usłyszanym przed chwilą? - w głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za – 14  

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXX/160/17 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Tereszpol z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy Tereszpol będzie przebiegało w następującej kolejności: 

• przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Tereszpol za 2016 rok 

• zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej 

• przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol 

• dyskusja 

• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Nieczaja odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Tereszpol z dnia 4 maja 2017 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Tereszpol za 2016 rok. 

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr RIO-Z-I-0035/43/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z dnia 15 maja 2017 roku w sprawie zaopiniowania wniosku komisji 

rewizyjnej. 
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Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy Tereszpol w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Tereszpol. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa komisja pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia pozytywnie zaopiniowaliśmy 

uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu, więc Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie 

zarządził głosowanie:  kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 14 

radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXX/161/17 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Tereszpol z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2016 rok została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi pozytywnie zaopiniowanej uchwały. Życzył 

dalszych sukcesów w rozwoju osobistym oraz zawodowym. 

Wójt podziękował za udzielenie absolutorium. Stwierdził, że należy się ono wszystkim pracownikom 

zatrudnionym w gminie. Udzielenie absolutorium świadczy, że zmierzamy w dobrym kierunku. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 

Panasówka 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat uchwały wielokrotnie był poruszany na 

komisjach i sesjach wiec poprosił o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie: kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXX/162/17 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych  

w miejscowości Panasówka została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali materiały, Skarbnik gminy na 

komisjach przedstawiła zmiany w budżecie, następnie poprosił Przewodniczących komisji  

o przedstawienie opinii. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie:  kto jest za 

przyjęciem odczytanej uchwały? – w  głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXX/163/17 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 została 

przyjęta jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Wójt poinformował, że na interpelacje przedstawione na dzisiejszej sesji odpowie w przyszłym 

miesiącu. Większość interpelacji powinniśmy zrealizować do następnej sesji Rady Gminy. 

Radny Wójcik – z tego, co słyszę to szkoła w Lipowcu nie ma co liczyć na poprawę budynku. 

Pracownicy szkoły i nauczyciele robią co mogą, aby poprawić stan budynku, ale na dach nie wejdą. 

Wynajęcie firmy zewnętrznej ze zwyżką poniesie bardzo duże koszty. Niedawno musieliśmy wezwać 

pogotowie energetyczne, za 15 minut pracy wystawili fakturę na 300 zł. Szkoła sama nie podoła 

niezbędnym naprawom.  

Radny Oleszczak – rozmawiałem z Panem Olesiukiem, właścicielem firmy zajmującej się 

wykonywaniem dachów, koszt pracy ze zwyżką wynosi 80 zł za godzinę. 

Wójt – w najbliższym czasie postaramy się rozwiązać wszystkie problemy. 
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Ad. 12 

Wolne wnioski, oświadczenia radnych i zaproszonych gości 

Radny Szpot – odniosę się do artykułu w prasie. Poseł Agata Borowiec 19 maja była w Bukownicy  

i zajmuje się sprawą, aby nowo wyremontowany odcinek drogi Bukownica-Aleksandrów był dostępny 

dla wszystkich mieszkańców Gminy Tereszpol, a w dni wolne od pracy dostępny tylko dla 

rowerzystów. Chciałem sprostować, bo w prasie ukazał się artykuł, że przez cały tydzień droga 

dostępna będzie tylko dla rowerzystów. Nie da się kontrolować ruchu samochodowego, bo cały czas 

duże samochody wywożą drzewo z lasu. 

Radny Gnida – proszę o podjęcie kroków w sprawie wykupienia działki przy remizie w Lipowcu. 

Gdyby udało się tą sprawę zakończyć to byłby duży sukces.  

Przewodniczący Rady Gminy złożył wszystkim życzenia z okazji jutrzejszego Dnia Samorządowca, 

satysfakcji z wykonywanej pracy oraz wspólnego zaangażowania w dalszym rozwoju naszej gminy. 

Wójt przyłączył się do życzeń oraz podziękował za wspólnie wykonaną pracę dla dobra naszej „małej 

ojczyzny”.  

Ad. 13 

Zamknięcie obrad Rady Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim obecnym na sali za udział w obradach. Po 

wyczerpaniu porządku obrad stwierdzeniem „Zamykam XXX sesję VII kadencji Rady Gminy Tereszpol” 

zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 1700. Czas trwania sesji 1 godzina. 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Gminy 

Iwona Wasylik         Stanisław Sitarz 

 


